
  

 

 

 

KOMMUNFULLMÄKTIGE   INTERPELLATION 

     2023-11-06 

 

Interpellation till kommunstyrelsens ordförande Erik Andersson – Är du för att 

vindkraftverk byggs i Täby?  

 

Enligt en rapport daterad 2007 från Stockholms Länsstyrelse så finns det ett område i Täby, 

väster om Ullnasjön och på gränsen mot Vallentuna, som skulle kunna vara tänkbar för en 

vindkraftutbyggnad. Enligt översiktsplan Täby 2050 är det inte heller huggit i sten att 

vindkraft aldrig kommer att byggas. I översiktsplanen står det bara att vindkraftsetableringar 

ska samrådas och remitteras till Försvarsmakten samt att frågan inte är aktuell just nu.  

Många partier och då i synnerhet de rödgröna vill att det kommunala vetot mot vindkraft ska 

tas bort. Moderaterna har nu på sin nyligen hållna partistämma beslutat att anta en 

handlingsplan där det står att incitamentet att godkänna vindkraft ska förstärkas. Det oroar oss 

Sverigedemokrater i Täby då syftet med beslutet är att få fler kommuner i Sverige att gå med 

på att tillåta en utbyggnad av vindkraft. Vi är starkt emot att vindkraftverk byggs i Täby. 

Att på kort tid massivt bygga ut vindkraften, som redovisas i Moderaternas handlingsplan, 

utan att samtidigt ha med sig en utbyggnad av planerbara kraftkällor och inte heller ha löst 

frågan om lagringskapacitet anser vi vara en oansvarig politik. Ett redan idag ansträngt 

elsystem kommer då bara att ytterligare destabiliseras.   

Med stöd av ovanstående blir min fråga: 

Är du för att vindkraftverk byggs i Täby?  

 

För Sverigedemokraterna i Täby 

 

 

Thore Wiberg (SD) 

 


